你好！我叫周安竹。我的英文名字是Andrew Chow。我是普及灣大學的學生。我學了快一年的中文了。我學英文，數學和中文。這個學期我只有三個課。今年我住在大學的宿舍。我是一年級，但是我想我決定我的專業是FLIA，可是我說中文說得不好。
我從加州來的。我的家有五人，我媽媽，爸爸和兩個妹妹。舊金山有很多中國人。我有幾個中國朋友。我爸爸是中國人。他生在台灣。我媽媽是蘇格蘭人。我媽媽在舊金山認識我爸爸的。我爸爸做建築師。
我有很多愛好。我喜歡打球，聽音樂，睡覺，看電影，還有別的愛好。我什麼球都打,我打籃球，網球，橄欖球，棒球，足球，還有排球。我最喜歡的是足球。我也愛看書，還常常去晚會,我想很好玩。
我跟我的家人都喜歡旅行。我到過英國，蘇格蘭，日本，法國，德國，墨西哥，中國，台灣，還有荷蘭。我喜歡中國。我去過北京和上海。都很酷。
Vocab List

普及灣- Puget Sound pu3ji2wan(1)

數學- Math shu4xue2

住- To live in zhu4

加州- California jia1zhou1

舊金山- San Francisco jiu4jin1san1

台灣- Taiwan tai2wan1

蘇格蘭- Scotland su1ge2lan2

建築師- Architect jian4zhu2shi1

愛好- Hobby ai4hao3

旅行- Travel  lu3xing2

墨西哥- Mexico mo4xi1ge1

北京- Beijing bei3jing1

上海- Shanghai shang4hai3
最－ Most zui4

酷－ Cool ku4
Hello!  My name is Andrew.  My English name is Andrew Chow.  I am a student at UPS.  I study English, math, and Chinese.  This semester I only have three classes.  This year I am living in the University’s dorms.  I am a first year student, but I think that I want to have a FLIA major.

I am from California.  My family consists of me, my mother, my father, and my two younger sisters.  San Francisco has many Chinese people.  I have a lot of Chinese friends at home.  My father is Chinese.  He is from Taiwan.  My mother is Scottish.  My parents met in San Francisco.  My dad is an Architect.

I have a lot of hobbies.  I like to play sports, listen to music, sleep, watch movies, and other hobbies too.  I play all sports, basketball, football, tennis, soccer, baseball, and volleyball.  My favorite sport is soccer.  I also like to read, and sometimes I like to party.  I like to have fun.

My family and I like to travel.  I have been to England, Scotland, Japan, France, Germany, China, Taiwan, and the Netherlands.  I really like China.  I have been to Beijing and Shanghai.  They both look really cool.

